
Referat fra fællesbestyrelsesmøde i GFØ og vejlav den 3. marts 2020 hos Vitus. 
 
 
Tilstede: Vitus, Christian, Evy, Annette, Martin, Jesper, Morten, Jens Kristian, Karsten. 
 
Referat fra sidste møde er godkendt pr. e-mail. 
 
Der blev færdiggjort dagsordener til generalforsamlingerne den 30. marts 2020 kl. 19 i 
Sløjfen. 
 
Annette undersøger hos kommunen, hvilke trafikdæmpende muligheder, vi har. 
 
Vi udarbejder en »Grønspættebog« for aktivitetsudvalget. 
 
Morten og Vitus har arbejdet videre med idéerne omkring petanquebanen med en 
opbygning i træ i stedet for i metal. Der vil blive informeret på generalforsamlingen, hvor 
folk vil blive opfordret til at melde sig til at deltage i planlægningen. 
 
Annette informerede om et fælles møde, der har været afholdt sammen med 
repræsentanter for grundejerforeningerne Sixtusvej og Valhal om parkeringsforholdene på 
vores veje. Der er udarbejdet et spørgeskema, der vil blive præsenteret på 
generalforsamlingen. 
 
Martin foreslår, at vi anskaffer en hjertestarter til vejene. Vi undersøger mulighederne. 
 
Partnerskabstræprojektet er genåbnet, og Morten har indsendt ansøgning om de 3 træer, 
vi mangler. 
 
 
Referent 
Karsten 


